

Date: 27 January 2026

التاريخ : 27 يناير 2026

Disclosure and Compliance Section

Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
PO Box 54000, Abu Dhabi
United Arab Emirates

السادة/ قسم الإفصاح والإمتحان
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. رقم 54500، أبوظبي
الإمارات العربية المتحدة

Subject: RAKBANK Board Meeting held on 27 January 2026

الموضوع: إفصاح نتائج اجتماع مجلس إدارة بنك رأس الخيمة الوطني
بتاريخ 27 يناير 2026

The Board of Directors of RAKBANK hereby notifies that it convened on Tuesday, 27 January 2026 at 10:30 (UAE time), discussed and considered, amongst others, the following agenda items:

يرجى العلم بأن مجلس إدارة بنك رأس الخيمة الوطني قد اجتمع في تمام الساعة 10:30 صباحاً من يوم الثلاثاء الموافق 27 يناير 2026 وتمت الموافقة على بنود جدول الأعمال التالية:

- Approved the financial statements for the year ended December 31, 2025, subject to Central Bank approval.
- Determined the date and agenda for the Annual General Assembly (AGM), subject to necessary regulatory approvals, to be held on 2nd March 2026, at 10:00am.
- Post receiving approval from Central Bank of the UAE to publish the proposed dividend- The Board of Directors recommended distribution of cash dividend of payout ratio 48.6% (63 fils per share) for shareholders' consideration and approval at the AGM.

- الموافقة على البيانات المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وتخضع لموافقة المصرف المركزي.
- تحديد موعد إنعقاد إجتماع الجمعية العمومية السنوية وجدول أعمالها، بعد الحصول على الموافقات التنظيمية الازمة، بتاريخ 2 مارس 2026 الساعة 10 صباحاً.
- بعد الحصول على موافقة المصرف المركزي لنشر مقترن توزيع الأرباح النقدية ، أوصى مجلس الإدارة توزيع أرباح نقدية بنسبة دفع قدرها 48.6% (63 فلساً للسهم) لينظر فيها المساهمون ويوافقوا عليها في إجتماع الجمعية العمومية السنوية.



السيد/ محمد جعفر نيني
Mr. Mohammed Jaffer Nini
المدير التنفيذي المالي للمجموعة
Group Chief Financial Officer